
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 25.november kl. 18.30 – 20.30  
Mødet afholdes i personalestuen. Der vil i anledningen af Jyttes afsked være en lettere 

anretning, så vi kan hygge om hende og sende hende godt videre.  

 

Afbud fra  

Tid: Dagsordenspunkt – indhold:  Ansvar:  
18.30 Velkomst. 

 

LHY 

18.31 Corona og de udfordringer det giver lige nu. BH og skole 

Refleksioner over tiden hjemme og kommunikationen 

omkring det. Kortere brev ud med klar besked om 

forventning. Besked om situationen efter hjemsendelse 

kunne have været godt.  

Justeringer foretaget så vi forhåbentlig kan undgå at 

sende hele skolen hjem igen.  

JME/LHY 

18.45 Frokostordning det videre forløb 

Der har været en afstemning – som er  foregået ordentlig. 

Personalet har ikke haft noget med det at gøre.     

Køkkenet skal gøres klar og det bliver tidligst d. 1. marts, 

at madordningen starter op.  

 

JME 

19.05  Afsked med Jytte  Alle  

19.40 Driften på skolen, SFO og i børnehus – herunder ledelse, 

personale og økonomi 

I skoledelen har vi fortsat en sygemeldt – men vi har god 

vikar. Vi har også lige fået to nye vikarer Lasse og 

Catharina. Catharina er i praktik lige nu og vil gerne 

fortsætte som vikar. 1.december starter Sussi i 

virksomhedspraktik som pædagogmedhjælper i 3. klasse.  

Vi har haft en god proces om Professionel kapital og det 

vil Diana og Lene fortælle om på næste møde.  

Økonomien er den samme. Der anbefales at man er 

nysgerrig på corona pengene. Julen bliver afholdt men 

justeret ind efter anbefalingerne.  

LHY/JME 



I børnehuset er der barsler. Der er ansat vikarer.  

Der er meget brug for telte og vintertøj da meget af tiden 

er ude. Arbejdsmiljøet er udfordret. 

Der er et regnskab på vej til Inge om alle de udgifter, der 

har været i forbindelse med corona.  

19.50 Proces og deltagelse vedr. ansættelse af ny skoleleder.  

Orientering om proces i forhold til distriktsleder.   

Peter Slifsgaard ( leder af Mælkevejen) er konstitueret i 

Børnehuset.  

Der er ansat en konsulent til at varetage ansættelsen af 

ny skoleleder. Der er fokusgruppeinterview d. 1. 

december for alle interessenter.  

Fra bestyrelsen skal der sættes et hold på ca. 6 og til 

ansættelsesudvalget er Peter og en mere fra bestyrelsen.  

 

Peter/ LHY 

20.00 Sammenlægning – hvordan arbejdes der videre.  

Der har været afholdt et skypemøde med Nymarken og 

der er oprettet  et ansøgningsdokument, som kan skrives 

i af alle.  

I januar vil der være mulighed for at drøfte dokumentet i 

de to bestyrelser.  

På lærermødet har vi også haft sammenlægning på. Det 

er lidt svært at forholde sig til andet end, hvad der er 

vigtig for hverdagen i forhold til ansættelse, vejledere på 

skolen mv.  

Peter, Helle 

20.10 EVT:  

20.25 Helles punkt – oplæsning af lille referat  Helle  

Punkter til næste møde:   

Professionel kapital  

Principper for 

Datoer for møder i dette skoleår:  

27. august  

28.september  

27. oktober  



25. november  

14. januar 

8.februar 

23. marts 

28.april 

3.juni  

 
 


